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خبری »دنیای هوادار« یاد و خاطره شهدا به ویژه 
شهید رضا یاری  را گرامی می دارد

بازهم درگیری، بازهم رحمتی؛
دیگر وقت رفتن است، پیرمرد 

پرحاشیه!
فنی،  در بحث  بخواهیم  اگر 
بانان  دروازه  بهترین  از  یکی 
چندسال اخیر فوتبال ایران را 
نام ببریم، قطعا نمی شود از 
گذشت،  رحمتی  مهدی  نام 
اما حضور چندین ساله سید 
بالاترین  در  رحمتی  مهدی 
سطح فوتبال، همیشه حواشی 
متعددی داشته است، به طوری که به اعتقاد خیلی ها اگر این 
حواشی با رحمتی همراه نمی شد، سنگربان جنجالی فوتبال 
ایران هنوز هم می توانست دروازه بان اول تیم ملی ایران باشد.
رحمتی با خیلی ها ساز مخالف زد، درست یا نادرست رفتار او را 
فقط خدا می تواند قضاوت کند، اما در سال های اخیر، تعداد 
افرادی که با سید مهدی رحمتی، به مشکل خوردند کم نبوده 
است. جدا از انتقادات فنی، چون خروج های اشتباه و کار با 
پای ضعیف، که به حق از شروع دوران حرفه ای اش تاکنون 
از نقاط ضعف بزرگ رحمتی به شمار می رفت، اتهامات و نقد 
های اخلاقی زیادی هم به رحمتی وارد شده است، از تشکیل 
باند و گروه های »تافته جدا بافته« در تیم، مانند »باند سفتا« 
در استقلال که به طرز عجیبی باعث ناکامی استقلالی ها شد، تا 
حس بزرگتری و به قولی »آقا بالاسر« بودن که باعث درگیری و 

تنش های زیادی بین او و دیگر همبازیان سید شد.
عقاب گذشته آسیا، از جوانی تا به امروز، که ریش در فوتبال 
ایران سفید کرده است، کلاهش با خیلی ها درهم رفته است، او 
در سال های جوانی، در کلکلی عجیب با وحید طالبلو حواشی 
را آغاز کرد و مشکلات بزرگترش به کی روش، قلعه نویی، پرویز 
مظلومی، منصوریان، جواد نکونام، مجتبی جباری، حنیف 
عمران زاده، فرهاد مجیدی و حالا هم به سهراب بختیاری زاده 
رسید. به هرحال آن طور که مشخص است، کار کردن در کنار 
رحمتی، به یکی از عمل های سخت و شاید غیرممکن فوتبال 
ایران تبدیل شده است و گویا دیگر وقت رفتن پیرمرد پرحاشیه 

فوتبال ایران فرارسیده است.

کرونا-تورم؛ پیوندتان مبارك
سعید شفیعیان - نویسنده

بعد مي گويند اين چهل و اندي سال بیشتر آدميزاد قدكشيده 
تا آدم )!( باور نمي كنيد. پارسال يك ماه مانده به محرم چطور 
چندتا آدم ثواب كار شب ها هفتاد هشتاد تا گالن آب را با نيسان 
آبي مي آوردند و پاي درختان تشنه خالي مي كردند ولي نمي 
دانم چرا همه خشك شد! دو روز مانده به اول محرم شيخ امام 
جماعت محله با جماعتي از سرخيابان راه افتادند براي زدن گلنك 
حسينيه توي باغ خشكيده!  حضرت شيخ  می گفت: آن گالن ها 
آب نبود بلكه »آب آهك« بود. بانيان مسجد هم دلشان براي لب 
تشنه فرزند زهرا)س( نسوخت بلكه كلنگ مسجد ضرار را با جهل 
مقدس شما زدند تا فردا توي اداره برق و آب و گاز »رگ گردن« 
متورم كنند و همه را متهم به مقابله با مسجد سيدالشهدا تا دوباره 
خود و همپالان ان ها با نيش كلنگي كه شما تيز كرديد باغات 
اين شهر را يكي يكي به سرنوشت باغ بيگلري دچار كنند! ولي 
وجدانا هماهنگ با رشد تورم و دلار اهالي مسجدهاي ضرار هم  
قطعا سهم شان را افزايش مي دهند و درست کنار مسجد درصدد 
علم كردن حسينيه خواهند بود تا هم به پروتكل ها عمل كنند و 
ايضا از دزدان مال ملت عقب نمانند. فقط كارگر و كارمند و كوله 
بر هنوز با نرخ دلار دوران قبل از »جمشيد بسم الله« حقوق مي 
گيرند. »ويلتموس« سرمربي فوتبال ايران هم به همه نشان داد 
كه مي شود با یک ماه و اندی كار به اندازه چهارسال حقوق گرفت 
به شرط آنکه »مسعود سلطانی فر« وزیر ورزش باشد و فدراسیون 
نشینانش هم آنان! مي شود حتي دزد سرگردنه بود و در جواب 

گفت: اگر بقيه دادند من هم می دهم! 

سازمان حفاظت محیط زیست، برنامه عمران سازمان ملل 
متحد و اتحادیه اروپا پروژه ای پنج ساله با هدف احیای 

تالاب هامون را آغاز کردند.
معاون  زاده  لاهیجان  احمد  هوادار«،  »دنیای  گزارش  به 
دریایی و تالاب های سازمان حفاظت محیط زیست در جلسه 
آنلاین افتتاحیه این همکاری که با حضور نماینده مقیم 
برنامه توسعه ملل متحد در ایران )UNDP(، نماینده اتحادیه 
اروپا، معاون هماهنگی امور عمرانی استانداری سیستان و 
بلوچستان و همچنین نمایندگان وزارتخانه های مربوطه، 
تالاب ها را موهبتی الهی و شاهکار خلقت خواند و افزود: 
پروژه بین المللی احیای تالاب هامون یک فرصت گرانبها 
برای کشور، به ویژه استان سیستان و بلوچستان است که 
با تمرکز روی تجارب ملی و بین المللی در حوزه های آب، 
خاک و احیای تالاب ها و اجرای پروژه های سازگار با کم آبی 
و متناسب با اقلیم منطقه، ضمن احیای یکی از بزرگترین 
ارتقا معیشت،  اکوسیستم های تالابی منطقه نسبت به 
اقتصاد جوامع محلی و کاهش اثرات گرد و غبار در پیرامون 

تالاب اقدام اساسی کند.
وی نقش تالاب ها را در زندگی انسان بسیار پر اهمیت 
توصیف کرد و با بیان این که نخستین تمدن های بشری 
در کنار تالابها شکل گرفته است، اظهار داشت: پروژه احیای 
تالاب هامون یک فرصت برای کشور و استان سیستان و 
بلوچستان است تا با استفاده از تجارب ملی و همچنین 
کمک های بین المللی، ضمن احیای یکی از بزرگترین 
اکوسیستم های منطقه، بتواند بر معیشت، اقتصاد محلی و 
جلوگیری از مشکلاتی نظیری گرد و غبار محلی موثر باشد.

لاهیجان زاده افزود: تالاب هامون یکی از تالاب هایی است 
که به شدت تحت تاثیر تغییرات اقلیمی قرار گرفته است 
و این مشکلات زیست محیطی، معیشت  و فرصت های 
شغلی اقشار مختلف به ویژه زنان و جوانان را تحت تاثیر 

قرار داده است.
با  زیست،  محیط  سازمان  های  تالاب  و  دریایی  معاون 
تاکید بر این که وجود هامون برکت و نبود آن مشکلاتی 
نظیر مهاجرت و گرد و خاک خشکسالی در پی دارد، گفت: 
محدودیت دسترسی به منابع آب و وزش بادهای موسمی 
شرایط سختی را برای ساکنان آن منطقه به وجود آورده و 
این وضعیت باعث توقف کامل فعالیت های درآمدزا در 

بسیاری از روستاهای منطقه شده است.
وی با بیان این که همکاری اتحادیه اروپا در تامین بودجه 
لازم برای اجرای پروژه هامون به عنوان یک پروژه مشارکتی 
است، اظهار داشت: این پروژه مشارکتی با رویکرد منطقه- 
می توان  آن  چارچوب  در  و  است  آورده  فراهم  را  محور 
فعالیت های مختلفی در زمینه های مدیریت پایدار آب و 
خاک، بهبود راه های کسب درآمد سازگار با اقلیم را به صورت 

آزمایشی اجرا کرد.
لاهیجان زاده این پروژه را دارای سه مولفه اصلی توسعه 
ظرفیت و هماهنگی، مدیریت پایدار آب و خاک و کشاورزی 
سازگار با اقلیم و معیشت های جایگزین دانست و افزود: 
در این پروژه پنج  ساله، برنامه توسعه ملل متحد شریک 
اجرایی اتحادیه اروپا بوده و مدیریت بودجه را برعهده دارد و 
فعالیت های اجرایی توسط سازمان حفاظت محیط زیست 

ایران و تیم تخصصی مدیریت پروژه هدایت می شود.
در ادامه جلسه مسئول سیاست همکاری های بین المللی 
و توسعه کمیسیون اروپا )DEVCO( گفت: اتحادیه اروپا و 
جمهوری اسلامی ایران منافع مشترک بسیاری دارند و طی 

سال های اخیر روابط دوجانبه بسیار پیشرفت کرده است.
لئوپولد گریشندر افتتاح پروژه تالاب هامون را یکی دیگر 
از نمونه های همکاری اتحادیه اروپا و ایران عنوان کرد و 
اظهار داشت: آرزوی ما ادامه و گسترش این همکاری های 

ثمربخش است.

همچنین در بخش دیگری این جلسه، نماینده مقیم برنامه 
توسعه ملل متحد در ایران گفت: سوابق همکاری سازمان 
 )UNDP( حفاظت محیط زیست و برنامه توسعه ملل متحد
نشان می دهد این دو نهاد به اتفاق می توانند نقش مهمی در 

کاهش آثار تغییر اقلیم ایفا کنند.
و  سیستان  استان  که  این  بیان  با  پروویداس  کلودیو 
بلوچستان تحت تاثیر آثار تغییر اقلیم، بلایای طبیعی و 
فاکتورهای انسانی قرار گرفته است، اظهار داشت: بهبود 
مدیریت منابع طبیعی بایستی همزمان در ارتباط تنگاتنگ 

با بهبود شرایط معیشت مردم محلی باشد.
وی افزود: ما از بودجه سخاوتمندانه ای که اتحادیه اروپا به 
این پروژه اختصاص داده بسیار متشکریم و به اتفاق هم، 
در مسیر دستیابی به نتایج ملموس و آثار ماندگار، همکاری 

خواهیم کرد.

خبر اول

همکاری ایران، سازمان ملل و اتحادیه اروپا آغاز شد؛

احیای تالاب هامون در دستور کار

نگاه

طنز مکتوب

307 هزار و 702 نفر از مبتلایان کرونا بهبود یافتند
پزشکی  آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزارت  سخنگوی 
گفت: تاکنون ۳۵۶ هزار و ۷۹۲ نفر در کشور به طور 
قطعی به ویروس کرونا مبتلا شده اند و با فوت ۱۲۶ نفر 
در ۲۴ ساعت گذشته، شمار جانباختگان این بیماری 
به ۲۰ هزار و ۵۰۲ نفر رسیده است و تاکنون 307 هزار 
و 702 نفر از بیماران، بهبود یافته و از بیمارستان ها 

ترخیص شده اند.
سیما سادات لاری روز گذشته درباره آخرین آمار مبتلایان 
قطعی به ویروس کرونا در کشور و موارد فوت ناشی از 
این ویروس افزود: تا دیروز و بر اساس معیارهای قطعی 
تشخیصی، دو هزار و ۲۸ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ 
در کشور شناسایی شد که ۷۰۷ مورد بستری شدند. با 
این حساب، مجموع بیماران کووید۱۹ در کشور به ۳۵۶ 

هزار و ۷۹۲ رسید.
وی ادامه داد: متاسفانه در طول ۲۴ ساعت گذشته، ۱۲۶  
بیمار کووید ۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع 
جانباختگان این بیماری تاکنون به ۲۰ هزار و ۵۰۲ نفر 

رسید.
سخنگوی وزارت بهداشت گفت: خوشبختانه تاکنون ۳۰۷ 
هزار و ۷۰۲ نفر از بیماران، بهبود یافته یا از بیمارستان ها 
ترخیص شده اند. همچنین ۳۸۵۰ نفر از بیماران مبتلا به 
کووید۱۹ در وضعیت شدید این بیماری تحت مراقبت 
قرار دارند و تاکنون سه میلیون و ۱۱ هزار و ۳۱۰ آزمایش 

تشخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.
وی با اعلام اینکه همچنان ۲۶ استان کشور در وضعیت 
هشدار یا قرمز کرونا هستند، افزود: استان های مازندران، 
تهران، قم، گلستان، خراسان شمالی، اردبیل، اصفهان، 
البرز، خراسان رضوی، کرمان، سمنان، آذربایجان شرقی، 
مرکزی، یزد و گیلان در وضعیت قرمز قرار دارند همچنین 
زنجان،  هرمزگان،  لرستان،  ایلام،  فارس،  های  استان 
چهارمحال  همدان،  بوشهر،  غربی،  آذربایجان  قزوین، 
و بختیاری و کهگیلویه و بویر احمد هم در وضعیت 

هشدار قرار دارند.
لاری گفت: امروز اول شهریور روز پزشک است. ضمن 
گرامیداشت و ادای احترام به شهدای مدافع سلامت، 

این روز را به جامعه پزشکی تبریک می گوییم.
وی افزود: ملت شریف ایران در همه برهه های تاریخی 
شاهد فداکاری و از خودگذشتگی افتخار آفرینان خود 
در مواجهه با مشکلات بوده است. از اول اسفند نیز که 
با شیوع ویروس کرونا در کشور مواجه شدیم، پزشکان، 
محیط،  بهداشت  کارشناسان  پیراپزشکان،  پرستاران، 
دستیاران تخصصی، دانشجویان علوم پزشکی، کارورزان 
و همه کادر بهداشت و درمان کشور مانند رزمندگان دفاع 

مقدس در خط مقدم مبارزه با ویروس کرونا بودند.
سخنگوی وزارت بهداشت ادامه داد: آنان با جانفشانی 
و رشادت های خود جلوه دیگری از عشق و ایمان به 

نمایش گذاشتند، در این مبارزه عده زیادی دچار ار کادر 
بهداشتی و درمانی برای از بین بردن درد و رنج بیماران، 
سختی را با جان خریدند، عده زیادی به کرونا مبتلا شدند 
و عده ای هم جان خود را در راه التیام بخشی بیماران 

کرونا از دست دادند.
وی گف: نام این مدافعان سلامت برای همیشه به 
عنوان شهدای عرصه سلامت در گنجینه افتخارات این 
مرز و بوم خواهد درخشید و مایه فخر و مباهات مردم 

ایران خواهند بود.
سخنگوی وزارت بهداشت افزود: در روز پزشک و همزمان 
با زادروز فیلسوف و پزشک بزرگ مشرق زمین ابوعلی 
سینا، مراتب قدردانی و سپاس خود را از همه پزشکان و 
کادر بهداشت و درمان اعلام می کنیم و همچنان از همه 
مردم می خواهیم با رعایت اصول سه گانه بهداشتی 
شامل شست و شوی مداوم دست ها، استفاده از ماسک 
و رعایت فاصله اجتماعی کمک کنند تا زنجیره انتقال 

ویروس شکسته شود.
سالار  و  سرور  عزاداری  ایام  به  توجه  با  گفت:  لاری 
شهیدان از همه شیفتگان ابا عبدالله الحسین در سراسر 
کشور می خواهیم که مراسم عزاداری را با رعایت پروتکل 
های مصوب وزارت بهداشت و دستورالعمل های ابلاغی 
برگزار کنند تا شاهد الگویی بی بدیل از شور آمیخته با 

شعور در کشور باشیم.

کرونا درایران

محمدرضا ولی زاده

  خبرنگار
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۹۰۰ کیلوگرم فرآورده های خام دامی در فردیس معدوم شداجتماعی
مدیر اداره دامپزشکی شهرستان فردیس گفت: : ۹۰۰ کیلوگرم انواع فرآورده های خام دامی مشکوک و فاسد طی 
یک ماه گذشته در این شهرستان معدوم شد. وی در خصوص واکسیناسیون دام های شهرستان فردیس اظهار 

داشت: واکسیناسیون تب برفکی بر روی دام های سبک و سنگین انجام شد.

بحران مدیریتی در باشگاه های 
سپاهان و ذوب آهن!
اصغر قلندری - نویسنده و روزنامه نگار

بی تردید سیر نزولی دو تیم ریشه دار، با اصالت و با سابقه های 
درخشان، که به تصدیق همگان بر پایه های مستحکمی بنا شده 
اند، به خاطر عدم ثبات مدیریتی و دخالت افراد غیر ورزشی در 
اداره امور باشگاهی و گزینش کادر فنی و بازیکنان مهندسی شده 

درهم کوبیده و فرو ریخته شدند.
دو باشگاهی که بیش از ۷۰ سال قدمت دارند و از جایگاه رفیعی 
در فوتبال ایران و آسیا برخوردار بودند چرا باید به این حال و روز 
دچار شوند؟! و درنهایت ذوب آهن در پایین جدول قرار بگیرد و 
سپاهان قربانی کناره گیری امیر قلعه نویی سرمربی اش شود و از 

دستیابی به سهمیه لیگ قهرمانان آسیا باز ماند!
ذوب آهن که با بازیکنان متعصبی همچون مهدی رجب زاده، 
سپهر حیدری، قاسم حدادی فر، اسماعیل فرهادی، وحیدامرایی، 
محمدصلصالی، مجید باجلان، حسن اشجاری، محسن مسلمان، 
عباس قاسمی، نورمحمدی، زارعی و... با مربیگری رسول کربکندی 
)آقارسول( و منصور ابراهیم زاده به بهترین نتایج دست پیدا می 

کرد، حال باید در مکان دوازدهم جای بگیرد؟!
یا سپاهان که به »طوفان زرد آسیا« نامیده می شد و در دوران 
مدیریت محمدرضا ساکت، علیرضا رحیمی و دکتر مهرزاد خلیلیان 
که این دو مدیر آخری سابقه درخشانی در مدیرکلی تربیت بدنی 
استان اصفهان و ریاست  فدراسیون های هندبال و پزشکی 
ورزشی ایران دارند پنج بار قهرمانی در لیگ برتر و جام حذفی 
کشور را در گنجینه افتخارات باشگاه به ثبت رسانده است و از 
بهترین شرایط و صرف هزینه های متناسب با نام پرآوازه اش، 
برخوردار بوده و مربی سرشناسی مثل امیر قلعه نویی را به خدمت 
گرفته بود که با کسب نتایج ضعیف فرار را برقرار ترجیح داد! و با 

عدم کارآیی خود سپاهان را از عنوان تیم مدعی فاصله دور کرد!
سپاهان در سال های دهه ۸۰ با کاپیتان های با تکنیک و با 
ارزشی نظیر مجید بصیرت، محمود کریمی و محرم نویدکیا 
که هر سه اصالتا اصفهانی و از جمله خوش تکنیک و بسیار 
مردمی  باشگاه  رنگ  پیراهن طلایی  و  باشگاه  به  متعصب 
سپاهان بودند که از دیرباز به داشتن هواداران پرتعصب فوتبال 
عقیلی،  سیدهادی  همچون  نامداری  بازیکنان  و  بود  شهره 
حمید عزیززاده، سیدمهدی سیدصالحی،  فرشاد بهادرانی، سید 
جلال حسینی، میثم سلیمانی، هاشم بیگ زاده، محسن بنگر، 
آرمناک پطروسیان، رحمان احمدی، ابراهیم لوینیان، احسان 
حاج صفی، مسعود همامی، حمید شفیعی، جابا مجیری، جواد 
ماهری، سعید بیات، محمد نوری، محمود منصوری، هادی 
جعفری، احمد محمدپور، عبدالوهاب ابوالهیل،  عماد محمدرضا 
و... را در ترکیب داشت که از انسجام و همدلی و انگیزه بالایی 
برای کسب مقام قهرمانی از جان مایه می گذاشتند و با تعصب 
ویژه ای برای حفظ موقعیت و حیثیت اجتماعی سپاهان می 
کوشیدند تا سپاهان همیشه سپاهان باشد. سپاهانی که در 
همان سال ها، گل سرسبد تیم های تراز اول ایران بود و در ایران 
و آسیا، به ویژه در میان هواداران و مردم اصفهان از محبوبیت 
خاصی برخوردار بوده است، اینک به لطف اشتباه مدیران و 
حاکمان باشگاه در گزینش کادر فنی و حضور بازیکنان مهندسی 
شده و تحمیلی امیر قلعه نویی که در حقیقت حرف اول و آخر 
را در این باشگاه می زد طعم تلخ ناکامی را چشید و در روزهای 
پایانی رقابت ها و در شرایطی که به تفکرات راهبردی مربی 
خود نیاز داشت شاهد کناره گیری قلعه نویی شد و با ارائه 
استعفا نامه هم مهر تایید برضعف شدید خود زد و هم باعث 
تضعیف روحیه بازیکنان وکادر فنی تیم شد تا نتواند خواسته 
های هواداران خود که در تمام فصول و با هزینه های شخصی 
علاوه بر بازی های خانگی که در بازی های بیرون از خانه نیز 
تیم محبوبشان را تنها نمی گذاشتند برآورده شود. به واقع تیم 
فوتبال سپاهان قربانی ندانم کاری های مدیران باشگاه و عدم 

کارآیی سرمربی اش شد.
با این تفاسیر دوستداران فوتبال نصف جهان به ویژه هواداران 
دو تیم ذوب آهن و سپاهان انتظار دارند مقامات مسئول به 
فکر چاره اندیشی برای انتخاب و جایگزینی مدیران شایسته ای 

برای دو باشگاه نامدار و قدیمی اصفهانی باشند.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی البرز اعلام کرد که ۵۰ بیمار 
جدید با علائم کرونا طی ۲۴ ساعت گذشته در مراکز درمانی 

این استان بستری شدند.
اظهار  این خبر  اعلام  با  روز گذشته  کریم  دکتر حسین 
داشت: مجموع کل موارد بستری شامل  قطعی، محتمل و 
مشکوک از ابتدای شیوع کرونا تا به امروز در استان البرز ۱۴ 
هزارو ۶۷۳ نفر بوده که از این تعداد ۱۳ هزار و ۷۹۷ نفر مورد 

قطعی مثبت و بستری شده اند.
قطعی،  موارد  شامل  نفر  اکنون ۵۰۴  اینکه  بیان  با  وی 
محتمل و مشکوک در مراکز درمانی بستری هستند، افزود: 

از این تعداد  ۲۰۵ نفر بیمار قطعی کووید ۱۹ هستند.
در ۲۴ساعت  گفت:  البرز  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 

گذشته ۴۹۹ نفر به مراکز درمانی و بهداشتی استان با علائم 
مشکوک مراجعه کردند که ۵۰ مورد در بیمارستان ها بستری 

شدند.
کریم  با اشاره به اینکه ۱۰۴ بیمار بستری شده جوان و پایین 
تر از سن ۵۰ سال هستند، افزود: تعداد بیماران بستری 

بدحال در ۲۴ ساعته گذشته به ۱۲۲ نفر رسید.
وی افزود: متاسفانه در ۲۴ ساعت گذشته هفت بیمار کووید 
۱۹ جان خود را از دست داداند و مجموع جان باختگان این 

بیماری در استان به ۸۹۱ نفر رسید.
وی یاد آورشد: از ابتدای شیوع کرونا تا کنون ۱۳هزار و ۲۶۴ 
نفر از مراکز درمانی ترخیص شده اند که  ۳۵ نفر آنان در ۲۴ 

ساعت گذشته به منازل خود بازگشتند.

»البرز« چه خبر؟

دکتر »حسین کریم«:

۵۰ نفر با علائم کرونا در مراکز درمانی البرز بستری شدند

ذره بین

با حضور معاونین وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی؛

نهمین نشست هیات امنای مجموعه های ورزشی و تفریحی کارگران تشکیل شد 

نهمین نشست هیات امنای مجموعه های ورزشی و 
تفریحی کارگران کشور با حضور غلامرضا پناه معاون 
ابراهیم صادقی فر معاون  توسعه مدیریت و منابع، 
فرهنگی اجتماعی وزارت تعاون کار و رفاه اجتماعی، 
سایر  و  امنا  هیات  طبا عضو  سیدمصطفی هاشمی 
اعضای هیات امنا امروز عصر در محل سالن کنفرانس 

ساختمان شهید بهشتی برگزار شد.
در این نشست که پیرامون وضعیت اداره و نگهداری 
مجموعه های ورزشی و تفریحی کارگران در دوران سخت 
کرونا و نحوه نگهداری آن و همچنین برنامه های آتی 
اداره مجموعه ها تشکیل شد، ابراهیم صادقی فر معاون 
فرهنگی و اجتماعی با خیر مقدم به مهندس پناه معاون 
توسعه مدیریت و منابع و سایر اعضای حاضر در نشست 
و  ورزشی  های  فعالیت  تمامی  چندکرونا  هر  گفت: 
مجموعه های ورزشی را تحت تاثیر خود قرار داده اما 
همکاران ما با تلاش و تدبیر از این فرصت برای بازسازی 
و تعمیر مجموعه ها از جمله قدیمی ترین و اولین 
مجموعه ورزشی کارگری در تهران پرداختند و الحمدالله 
این موقعیت را تبدیل به فرصت کردیم  تا پس از نیم 
قرن یک بازسازی اساسی در مجموعه ورزشی کارگران 
شهید معتمدی انجام گیرد و منتظر شرایطی هستیم تا 

آن را افتتاح کنیم.
صادقی فر اضافه کرد: با دستور جناب آقای وزیر بازسازی 
اساسی مجموعه شهید معتمدی با تلاش اداره کل امور 
ورزشی و مدیریت و پرسنل مجموعه خیلی خوب و به 
سرعت انجام پذیرفت و اکنون آماده بهره برداری است 
که به محض عادی شدن شرایط امکان استفاده بیشتری 

توسط مردم و بخش خصوصی فراهم خواهد بود.
طرح  گذشته  سال  دو  از  ما  کرد:  اضافه  فر  صادقی 
استعدادیابی فرزندان کارگران را در چند رشته ورزشی آغاز 
کرده ایم و البته به سلامت خانواده های کارگری نیز 
از طریق همایش های بزرگ و جشنواره های خانودگی 
سراسری و استانی هم توجه می کنیم و در چند استان 
استعدادیابی در رشته های کشتی و فوتبال و رزمی را 
در دستور قرار دادیم و حرکت اولیه اش را انجام دادیم 
ولی کرونا تمام فعالیت ها را فعلا تحت تاثیر خود قرار 

داده است.
معاون توسعه منابع و مدیریت وزارت تعاون کار و 
رفاه اجتماعی نیز با استقبال از فعالیت های ورزشی 
و سلامت محور برای کارگران و خانواده های ایشان 
گفت: یقینا کار اداره ورزشگاه ها باتوجه به اینکه وابسته 
به درآمدزایی هم هست در این اوضاع و احوال بسیار 

دشوار شده و مجموعه های اقامتی و ورزشی اکنون با 
سختی های مواجه هستند که ما تلاش کردیم حقوق 
پرسنل و هزینه های نگهداری این مجموعه ها را به 
روز رسانی کنیم و از زحمات و تلاش های اداره کل 
ورزشی و مدیران مجموعه ها و پرسنل آن ها نیز نهایت 

قدردانی را داریم.
همچنین مهندس پناه در خصوص زمین جایگزین برای 
احداث مجموعه اقامتی محمود آباد که در دولت گذشته 
به شهرداری واگذار شد و قرار شد در یک مکان مناسب 
دوباره مجموعه ای احداث و تحویل وزارت تعاون کار 
و رفاه اجتماعی شود مطالبی را جویا شد که حیدری 
مدیرکل ورزش کارگران گفت: با تلاش همکاران ما به 
خصوص آقای اسناوندی که و پیگیری های مجدانه 
ایشان و سایر همکاران به پیشرفت های خوبی رسیده 
ایم و یقینا در آینده ای نزدیک این جایگاهی که متعلق 
به کارگران عزیز سراسر کشور است به ایشان تعلق می 
گیرد و بلافاصله کار های نقشه ریزی و عملیاتی شدنش 

را آغاز خواهیم.
حامد حاجی پور مدیر مجموعه ورزشی کارگران معتمدی 
نیز در این نشست گزارشی مختصر از روند بازسازی این 

مجموعه را همراه با تصاویر مربوطه ارائه کرد.
بازسازی زیبای زمین چمن فوتبال، بازسازی اساسی 
خانه کشتی، احداث اولین سالن رزمی استاندارد در 
ایران، بازسازسالن اصلی و کهن و 50 ساله ورزشگاه، 
و  مجموعه  زیبای  استخر  و  ها  موتورخانه  بازسازی 
بازسازی بخش های مختلف از جمله مواردی بود که 

حاجی پور به آن اشاره کرد.
فدراسیون  -رئیس  رمضی«  »جواد  نشست  این  در 
اداره کل-، »صبا  کارگری-، »احمد اسناوندی« -معاون 
سهامی« -کارشناس حقوقی- و تعدادی از بهره برداران 

نیز حضور داشتند.
طرح های سرمایه گذاری توسعه ورزشگاه معتمدی، 
ورزشی  مجموعه  دوومیدانی  پیست  درباره  تصمیم 
کارگران زاهدان، سرمایه گذاری در مجموعه سوارکاری 
کرج، اتخاذ تصمیم درباره مجموعه ورزشی غدیر یزد با 
احداث 5 مکان تخصصی، پیشنهاد و تصویب تغییر یک 
بند از اساسنامه مجموعه های ورزشی کارگری کشور و 
رای کمیسیون ماده 100 شهرداری منطقه 16 شهرداری 
تهران در مورد ورزشگاه شهید معتمدی از دیگر مباحث 
نهمین جلسه هیات امنای مجموعه های ورزشی و 

تفریحی کارگران کشور بود.

جامعه
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شهری

دریافت مالیات از خانه های خالی؛

راست بگویید چند خانه دارید؟

به گفته یک نماینده مجلس مالکیت یک شخص بر چند 
واحد مسکونی از نظر قانون محترم است، اما هدف مالیات 
بر خانه های خالی جلوگیری از حبس مسکن و عرضه آن 

به بازار است.
به گزارش »دنیای هوادار«، یک نماینده مجلس با بیان 
آمار مربوط به حلقه اول از فرآیند سه مرحله ای شناسایی، 
رهگیری و اقدام مالیاتی، تعداد مالکان چند خانه ای را 
اعلام کرد. سید احسان خاندوزی، نایب رئیس کمیسیون 
مالکان  به  مربوط  آمار  به  اشاره  با  مجلس،  اقتصادی 
چندخانه ای در کشور،اطلاعات اولیه مربوط به حلقه اول 
منظور  به  واحدهای مسکونی  مالکان  شناسایی  فرآیند 
اجرای قانون اخذ مالیات از واحدهای خالی از سکنه را 

اعلام کرد.
وی گفت: تاکنون ۲ میلیون و۷۰۰ هزار مالکی که بیش از 
دو واحد مسکونی دارند شناسایی شده اند. هم اکنون نزدیک 
به ۲۵ میلیون خانوار در کشور وجود دارد که هر کدام از این 
مالکان می توانند تنها یک فرد از خانوار باشند یا در هر خانوار 

دو یا چند مالک چند خانه ای وجود داشته باشد.
نایب رئیس کمیسیون  این اظهار نظر  به نظر می رسد 
اقتصادی مجلس مربوط به آمار اولیه چند خانه ای ها باشد. 
در این صورت یک پیام مهم از این آمار به بازار مسکن 
مخابره می شود وآن احتمال وجود دو یا چند مالک چند 
قابل  بخش  که  حالی  در  است.  خانوار  یک  در  خانه ای 
توجهی از افراد یک خانوار حتی یک واحد مسکونی نیز 

ندارند.

دریافت مالیات از خانه های خالی به چه شکل است؟

خاندوزی، همچنین در مورد اجرای قانون دریافت مالیات 
از خانه های خالی گفت: اگر قوه اجرایی کشور عزم پیاده 
کردن مفاد یک قانون را داشته باشد، می تواند در سطوحی 
فراتر از قانون مطرح شده از دستگاه های تحت پوشش خود 

بخواهد تا فرآیند اجرای قانون را پیگیری کنند.
نایب رئیس کمیسیون اقتصادی، ضمن اشاره به حالتی که 
دولت جدیت لازم به منظور پیاده سازی قانونی را نداشته 
باشد، بیان کرد: اگر شخص رئیس جمهور یا معاون اول که 
نقطه همگراکننده دولت به حساب می آیند، عزم استفاده از 
ظرفیت هماهنگی دستگاه های ذیل خود را نداشته باشند، 
احتمال همکاری نکردن دستگاه ها به وجود می آید و در 
چنین شرایطی ورود مجلس شورای اسلامی و سازوکار 
هماهنگی  و  قانون  پیگیری  برای  کشور  قانون گذاری 
دستگاه ها مورد توجه است تا با استفاده از تصویب یک 

قانون در جهت ایجاد هماهنگی اقدام کند.

داشتن بیش از یک خانه تخلف است؟

وی، در بیان این نکته که در طرح اصلاحیه ماده ۵۴ مکرر 
قانون مالیات های مستقیم و نیاز به راه اندازی سامانه ملی 
املاک و اسکان نیز رویه ذکر شده مورد توجه است، افزود: 
بندی در مصوبه اصلاحیه ماده ۵۴ مکرر قانون مالیات های 
مستقیم وجود دارد که به تبع آن، برای هر یک از مسئولان 
ذی ربط که از اجرای این قانون استنکاف کنند، جریمه ای را 
در نظر می گیرد. وجود همین بند مشخص کننده این است 
که این طرح نسبت به اصلاحیه ابلاغ شده در سال ۹۴ از 
ضمانت اجرایی بیشتر برخوردار خواهد بود. خاندوزی گفت: 
مالکیت یک شخص بر چند واحد مسکونی از نظر قانون 
محترم است، اما هدف مالیات بر خانه های خالی جلوگیری 

از حبس مسکن و عرضه آن به بازار است.
این نماینده مجلس درپایان، ضمن اشاره به شناسایی 
۲ میلیون و ۷۰۰ هزار مالکی که بیش از یک واحد مسکونی 
دارند، گفت: داشتن تعداد زیادی واحد مسکونی، به شرط 
اینکه به بازار عرضه شود، تخلف نیست، مگر اینکه احراز 
شود که این واحدهای مسکونی منع قانونی دارند یا از محل 

اموال نامشروع تهیه شده اند.

پایتختگزارش

برای برخورد با تخلف مسافربرهای غیرمجاز؛

آغاز گشت مشترک تاکسیرانی و پلیس 

با همکاری »دانشگاه تهران«؛

طرح کاهش آلودگی هوای کرج تهیه شد

مدیرعامل سازمان تاکسیرانی شهرداری تهران از آغاز گشت های 
مشترک سازمان تاکسیرانی با پلیس راهور برای برخورد با تخلف 

های مسافربرهای غیرمجاز در پایتخت خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، علیرضا قنادان در مورد گشت مشترک 
گزارشات  در پی وصول  اظهار کرد:  راهور  پلیس  و  شهرداری 
مردمی از فعالیت مسافربرهای شخصی و همچنین عدم رعایت 
رانندگان مسافربرهای  از سوی برخی  پروتکل های بهداشتی 
این  تردد  ساماندهی  متولی  که  راهور  پلیس  به  شخصی 

مسافربرهای شخصی است، جلسه ای برگزار کردیم.
وی با بیان این که پلیس راهور نیز از نحوه ی فعالیت این 
مسافربرها در برخی خطوط گلایه داشت و عنوان کرده بودند که 
تجمع آنها بعضا برای سوار کردن مسافران سبب افزایش ترافیک 
و حتی قفل شدن برخی معابر می شود، گفت: این در حالی بود 

که بعضا رانندگان تاکسی نیز در برخی پایانه ها و ایستگاه ها از 
توقف مسافربرهای شخصی که بعضا به صورت گروهی فعالیت 
می کردند گلایه داشتند و به ما اعلام کردند که حتی به رانندگان 

تاکسی اجازه توقف و فعالیت در برخی مسیرها را نمی دهند.
مدیرعامل سازمان تاکسیرانی شهرداری تهران با تاکید بر این که 
براساس قانون، خودروهای شخصی برای حمل مسافر غیرمجاز 
شناخته شده و فعالیت آنها ممنوع است، تصریح کرد: در همین 
راستا طرح برخورد با مسافربرهای شخصی با همکاری پلیس 
راهور آغاز شده و مأمور پلیس در خودروهای گشت سازمان 
تاکسیرانی مستقر شده و با همراهی عوامل نظارت میدانی ما در 

پایانه ها و سطح شهر اقدام به گشت زنی می کنند.
قنادان افزود: این طرح با همراهی پلیس راهور ادامه خواهد 

داشت.

رئیس مرکز پژوهش و مطالعات راهبردی شورای اسلامی شهر 
کرج از تدوین طرح برنامه راهبردی عملیاتی کاهش آلودگی 
و بهبود کیفیت هوای شهر کرج توسط این مرکز با همکاری 
کمیسیون محیط  زیست و سلامت شورای شهر، گروه پژوهش 

شهرداری کرج و معاونت خدمات شهری خبر داد.
به گزارش »دنیای هوادار«، غدیر مهدوی گفت: پیشنهاد اولیه 
این طرح اسفند سال ۹۶ از سوی گروه محیط  زیست پردیس 
کشاورزی و منابع طبیعی دانشگاه تهران دریافت و پس از 
بررسی کارشناسی در کارگروه محیط  زیست و خدمات شهری 
مرکز پژوهش با همکاری کمیسیون محیط  زیست و سلامت 
شورای شهر، گروه پژوهش شهرداری کرج و اداره پایش و ارزیابی 
آلاینده های محیط زیستی معاونت خدمات شهری در آبانماه سال 
۹۷ در شورای پژوهشی مرکز پژوهش مصوب و منجر به عقد 

قرارداد شد.
او افزود: یکی از مهمترین دغدغه های مرکز پژوهش اجرای 
طرح های کاربردی است از این رو نتایج این طرح در آینده ای 

نزدیک به شهرداری کرج جهت اجرا ابلاغ خواهد شد.
رئیس مرکز پژوهش و مطالعات راهبردی شورای اسلامی شهر 
کرج بیان کرد: مقرر شده است تا مجری طرح طی جلساتی با 
هماهنگی معاونت خدمات شهری بعنوان متولی اصلی کاهش 
آلودگی هوای شهر کرج اقدام به انتقال نتایج حاصله به بدنه 
مدیریت شهری کرج نمایند که پیش بینی می شود با اجرای 
این طرح گام های اساسی در مدیریت کیفیت هوای شهر کرج 

برداشته شود.
دکتر معین الدینی مجری طرح کاهش آلودگی هوای کرج با 
همکاری دانشگاه تهران افزود: کلانشهر کرج  به عنوان مرکز استان 
البرز و برخورداری از تراکم جمعیتی بالا، هزینه های هنگفت 
بهداشتی و اقتصادی فراوانی را در مواجهه با آلودگی هوا متحمل 
می شود. با توجه به اثرات آلودگی هوا بر تمام جوانب زندگی 
شهروندان، اتخاذ راهبردها و اقدامات و برنامه های ویژه و خاص 
برای کاهش آلودگی و بهبود کیفیت هوای شهر کرج ضروری 

به نظر می رسد.

وی گفت: طی سالیان گذشته اقدامات اجرایی زیادی توسط 
نهادهای مختلف مسئول مدیریت کیفیت هوای شهر کرج به 
اجرا رسیده است که کم و بیش نتایج قابل قبولی در این زمینه 

داشته است.
این مسئول بیان کرد: اما خلاء وجود یک چشم انداز و برنامه 
اقدام نظام مند برای هر یک از این نهادها بیش از پیش احساس 
می شد از این رو در این طرح در گام نخست با اولویت شهرداری 
هوای  آلودگی  کاهش  اصلی  متولیان  از  یکی  بعنوان  کرج 
شهر کرج اقدام به تدوین چشم انداز آینده شهر کرج در زمینه 
کیفیت هوا و سپس سیاست ها، برنامه ها و اقدامات به تفکیک 
واحدهای اجرایی هر یک از معاونت ها و سازمان های شهرداری 

در یک برنامه پنج ساله برای عملیاتی شدن ارائه شده است.
همچنین چگونگی تامین منابع مالی برای هر برنامه مشخص 
شد و روش پایش عملکرد هر برنامه ای نیز معین و موثر بودن 
و نتیجه بخش بودن برنامه ها نیازمند مشارکت منسجم همه 

سازمان ها و معاونت های مربوطه است.
معین الدینی گفت: یکی دیگر از نتایج طرح، مکانیابی استقرار 
ایستگاه های )شهری، ترافیکی و مینیاتوری( سنجش و پایش 
آلودگی هوا در سطح شهر کرج است که جهت اجرا در اختیار 

معاونت خدمات شهری قرار گرفت.

سال 1891 میلادی در چنین روزی، »توماس ادیسون« مخترع 
را  فیلمبرداری  دوربین  نخستین  امتیاز  آمریکایی، حق  نامدار 

دریافت کرد.

در چنین روزی!

محیط زیست
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اقتصادی
»وزیر راه« خبر داد: نوسازی 65 هزار دستگاه کامیون تا سه سال آینده 

وزیر راه و شهرسازی در مراسم انعقاد قرارد نوسازی هزار دستگاه کامیون فرسوده، گفت: بر اساس برنامه جدید در 
سه سال ۶۵ هزار دستگاه کامیون فرسوده نوسازی خواهد شد. وی تاکید کرد: یک برنامه سه ساله را برای نوسازی 
٦٥ هزار دستگاه طی می کنیم. در این برنامه فرض کرده ایم که خودروهای بالای ۶۰ سال تا ۴۰ سال را پوشش دهیم.

»وزیر تعاون، کار و رفاع اجتماعی« خبر داد:

پرداخت حق مسکن کارگران
 از تیرماه 

زیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: افزایش ۲۰۰ هزار تومانی 
حق مسکن کارگران از تیرماه اجرایی می شود.

به گزارش »دنیای هوادار«، »محمد شریعتمداری« روز گذشته در 
حاشیه مراسم افتتاح مرکز ارتباط با بازنشستگان و مرکز نوآوری 
صبا افزود: براساس مصوبه هیات وزیران افزایش حق مسکن از 

نخستین روز تیرماه لازم الاجراست.
وی، درباره پرداخت حداقل حقوق به کارگران در مناطق آزاد 
تاکیدکرد: این موضوع شنیده شده و براین اساس تاکید می کنم 
که در همه نقاط کشور حقوق کارگران باید طبق قانون کار 
پرداخت شود و همه باید تلاش کنند که خدمات بیشتری به 

کارگران ارائه دهند.
وزیر تعاون درباره پرداخت بیمه بیکاری کرونا به متقاضیان 
گفت: سامانه ثبت بیمه بیکاری کارگران با مشکل مواجه شده 

بود که در حال حاضر رفع شده است.

»وزیر آموزش و پرورش« تاکید کرد: 

واگذاری 20 هزار واحد مسکونی 
به فرهنگیان

وزیر آموزش و پرورش از برنامه دولت برای واگذاری ۲۰ هزار 
واحد مسکونی به فرهنگیان خبر داد و گفت که از این تعداد، 
۵۰۰ واحد مسکونی تا پایان سال ۹۹ به فرهنگیان تحویل 

خواهد شد.
به گزارش »دنیای هوادار«، محسن حاجی میرزایی با اعلام این 
خبر اظهار داشت: بخشی از تامین معیشت فرهنگیان به تامین 
مسکن و برخی دیگر به افزایش حقوق آن ها باز می گردد. از 
این رو پس از تفاهم با وزارت راه و شهرسازی در یک فراخوان 
از شاغلان و بازنشستگان فرهنگی برای ثبت نام مسکن دعوت 
شد که ۳۲۰ هزار نفر در این فراخوان ثبت نام کردند که از این 
میان ۷۵ هزار نفر از نظر مقررات راه و شهرسازی واجد شرایط 
بودند که پیش تر از امکانات و تسهیلات مسکن و زمین بهره 

مند نشده بودند.
وزیر آموزش و پرورش خاطرنشان کرد: در تفاهم نامه با وزارت 
راه و شهرسازی قرار شد آموزش و پرورش زمین های خود در 
سراسر کشور را در اختیار راه و شهرسازی قرار دهد تا با رایگان 
شدن زمین، هزینه ساخت مسکن پایین آید. از سوی دیگر 
وزارت راه و شهرسازی هم از منابع طبیعی دارای مجوز ساخت 

، زمین برای ساخت منازل فرهنگیان تامین کند.
حاجی میرزایی عنوان کرد: پس از تامین زمین نزدیک به ۲۰ 
هزار واحد ساختمانی به فرهنگیان واگذار شده و قرار است که 

تا پایان امسال ۵۰۰ واحد مسکونی آماده و تحویل داده شود.

افزایش ۶۵ درصدی حقوق معلمان

وی که به مناسبت هفته دولت با رادیو گفت و گو می کرد 
در ادامه به افزایش ۶۵ درصدی حقوق فرهنگیان از مهر ۹۸ 
تا خرداد ۹۹ اشاره کرد و گفت: براساس آیین نامه رتبه بندی 
مصوب هیات وزیران معلمان و شاغلان حوزه آموزش در 
وزارت آموزش و پرورش متناسب با صلاحیت های عمومی، 
حرفه ای و اختصاصی در رتبه های یک تا پنج قرار می گیرند 

و متناسب با رتبه خود از مزایا بهره مند می شود.
اینکه مطالبات فرهنگیان  بیان  با  آموزش و پرورش  وزیر 
از مهرماه سال ۹۸ اجرایی شد، ادامه داد: با تصویب طرح 
رتبه بندی در هیات وزیران در اسفند سال ۹۸ بخش اداری 
آموزش و پرورش مشمول ۵۰ درصد افزایش حقوق شدند و 
در بخش آموزشی هم این تعادل برقرار شد، درنتیجه تمامی 

معلمان ۵۰ درصد افزایش حقوق مشترک پیدا کردند.

دوم شهریور؛ 

روزی که کبدی ایران جاودانه شد
»دوم شهریور« دو سال پیش 
حضرت  مبعث  با  مصادف 
رسول اکرم)ص( و در جریان 
بازی های آسیایی جاکارتای 
اندونزی یک اتفاق بزرگ که 
های  بازی  ادوار  تمامی  در 
آسیایی بی سابقه بود توسط 
دلاور مردان و شیرزنان کبدی 
ایران رخ داد که بی شک بیشترین اخبار مخابره شده خبرگزاری 
های و تلویزیون ها و رسانه های جهانی را به خود معطوف 

داشت.
شیردختران شجاع ایران در فینال مسابقات کبدی با رشادت 
تمام هندی ها را در فینال به زانو در آوردند و در میان اشک، 
غرور و شادی ایرانیان حاضر در سالن کبدی جاکارتا فاتحانه بر 
سکوی قهرمانی این بازی ها ایستادند و با غرور تمام سرود 
ایران نواخته شد و پرچم سه رنگ ایران برافراشته شد تا تمام 
آسیا به احترام این شیر دختران کشورمان ایستاده به تشویق و 

تحسین بانوی قهرمان ایرانی بپردازند.
هنوز شهد شیرینی قهرمانی دختران در کام مردم ایران بود که 
دلاور مردان کبدی هم که شب قبل هند را در نیمه نهایی کیش 
و مات کرده بودند در فینالی یک طرفه کره جنوبی را مغلوب 
اراده استوار خود کردند تا بار دیگر شاهد ترنم سرود جمهوری 
اسلامی ایران و برافراشته شدن پرچم مقدس سه رنگ کشور 
عزیزمان باشیم و در تاریخ برای نخستین بار ثبت شود که در 
یک رشته ورزشی تیمی دو تیم مردان و زنان ایران معادلات را 
بر هم زدند و ما شدیم سردمدار و فاتح بی چون و چرای کبدی 

آسیا و جهان.
این روز به یمن و مبارکی این دلاوری ها در تقویم ورزش ایران 
به نام روز کبدی نامگذاری شد و سال گذشته در روز کبدی 
جشن بزرگ مردمی در پارک لاله تهران با حضور مردم و هنر 
نمایی تیم ملی جوانان )قهرمان جهان(  برپا شد و بازتاب آن 

بسیار عالی بود.
اما امسال به دلیل شرایط حاکم بر جامعه امکان چنین مهمی 
نیست ولی تعدادی از دوستان به پاس قدردانی از زحمت 
کشان فدراسیون کبدی از مدیریت گرفته تا همه پرسنل برنامه 
ای را گویا تدارک دیده اند که در صورت قطعی شدن از طریق 

روابط عمومی فدراسیون کبدی اطلاع رسانی خواهد شد.
روز کبدی بر دکتر »عباس اورسجی« -رئیس فدراسیون کبدی- و 
همه پرسنلی که دیده نشدند ولی تمام پشتیبانی ها را انجام 
دادند، مربیان و بازیکنان، روسای هیات های کبدی، رسانه ها 

و همه خانواده کبدی مبارک و خجسته باد...

مدیرعامل شرکت بین المللی رهساز گستر مهر از کمبود 
هتل در استان البرز خبر داد.

دکتر مجید جلالی مهر با اعلام این خبر، گفت: اگر 
مسئولان استان برنامه ریزی دقیقی برای ساخت هتل و 
افزایش سرانه اقامتگاه های گردشگری نداشته باشند با 

نارضایتی میهمانان در استان مواجه خواهند شد.
وی افزود: با آینده نگری و چشم انداز روشن گسترش 
صنعت گردشگری در استان البرز قصد دارم کاربری برج 
تجاری رومینا )برج سفید( که حاصل 7 سال تلاش بی 
وقفه بوده را تغییر داده و یک هتل 5 ستاره در بلوار ارم 
مهرشهر برای خدمت رسانی به گردشگران و میهمانان 

استان البرز راه اندازی کنم.
وی با بیان اینکه البرز، لیافت داشتن هتل های پرستاره را 
دارد، ابراز داشت: سعی دارم این هتل لوکس با امکاناتی 
همچون تالار، سالن همایش، رستوران، فست فود، سفره 
خانه سنتی، کافی شاپ، سالن ماساژ، استخر، جکوزی، 
گردشگران  جذب  باعث  آرایشگاه  و  بدنسازی  باشگاه 
داخلی و خارجی شده و به توسعه صنعت گردشگری 

استان البرز کمک کند. 
دکتر جلالی مهر با اشاره به انعقاد تفاهم نامه اخیر بین 
شهرداری کلانشهر کرج و اداره کل میراث فرهنگی، صنایع 
دستی و گردشگری استان البرز، اذعان داشت: با افزایش 
باری و مسافری داخلی و خارجی فرودگاه  پروازهای 
بین المللی پیام شاهد حضور گردشگران و جهانگردانی 
خواهیم بود که به دنبال محل اسکان موقت یا دائمی 

برای شرکت در جلسات کاری، سمینارها، همایش ها، 
کنفرانس ها، کلاس های آموزشی، تورهای گردشی و 
یا حتی تفریح و تحقیق خواهند بود، قبل از اینکه شاهد 
ایجاد چنین بحرانی در عرصه گردشگری و جذب توریسم 
باشیم بسترسازی مناسبی را در این صنعت انجام دهیم.
وی افزود: انتظار می رود مسئولان نیز سایر سرمایه 
گذاران را نیز برای حفظ آبروی استان به ساختن هتل 
های مجهز و مدرن تشویق نمایند تا در زمان پیک حضور 
مسافران و گردشگران در پایتخت، البرز بهترین گزینه 
برای اقامت میهمانان و گردشگران خارجی در کشور 

باشد. 
دکتر جلالی مهر تحول در صنعت هتل سازی در استان 
را مهم ارزیابی کرد و بیان داشت: فعالیت آژانس های 
مسافربری و مسافرتی زمانی رونق خواهد گرفت که 
چرخ صنعت گردشگری در استان به خوبی و روان در 
حال چرخش باشد و تمامی حلقه های این چرخه مانند 

سیستم حمل و نقل و اسکان در کنار هم قرار گیرد. 
مدیرعامل شرکت بین المللی رهساز گستر مهر در پایان 
خاطرنشان کرد: این پروژه 70 درصد پیشرفت فیزیکی 
داشته و اگر حمایت شهرداری کلانشهر کرج و اداره کل 
میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری استان البرز 
در کاهش هزینه های اجرای این پروژه از قبیل معافیت 
ها و تسهیلاتی تشویقی مساعدت داشته باشند، می 
توان شاهد راه اندازی هتلی مجهز و در شأن استان البرز 

در آینده ای نزدیک باشیم.

دکتر مجید جلالی مهر پیمانکار پروژه سلامت محور 
بیمارستان فوق تخصصی 160 تختخوابی شهر جدید 
هشتگرد، عدم انتقال سند زمین از سوی شرکت عمران 
شهر جدید هشتگرد به نام شهرداری شهر جدید هشتگرد 
را یکی از مهمترین عوامل تأخیر در راه اندازی این پروژه 
اعلام کرد و گفت: بيمارستان جنرال شهر جديد هشتگرد 
باید پیش از اینها افتتاح می شد اما ناهماهنگی بین 
ادارات و بدقولی برخی از مسئولان باعث شد تا سرمایه 

بنده در این پروژه بلاتکلیف بماند.
وی افزود: ما آرزو داشتیم که کاری کنیم بیمار جز درد 
بیماری رنج دیگری نداشته باشد، اما اکنون به روزی 
افتاده ایم که منتظر کسی هستیم تا درد ما را چاره سازد.
برای  مردم  سلامتی  گویا  اینکه  بیان  با  مهر  جلالی 
مسئولان استان مهم نیست، اظهار داشت: بلاتکلیفی 
پروژه برای مسئولانی که سلیقه ای عمل کرده و سلامت 
و جان مردم برای آن ها بی ارزش است، اهمیت ندارد اما 
سرمایه، سرمایه گذار است که در این میان با بالا رفتن 
تورم و نرخ ارز رو به نابودی است و با گذشت زمان دیگر 

انگیزه ای برای ادامه این مهم باقی نمی ماند.

این فعال عرصه ساخت و ساز و خیّر البرزی تصریح کرد: 
بنده از این طریق اعلام می کنم تمامی حق و حقوق 
خود را در قبال سنگ اندازی هر مسئولی در مسیر راه 
اندازی این بیمارستان محفوظ می دانم و از تمامی 
مسئولان ذیربط از جمله رئیس قوه قضائیه، سازمان 
بازرسی کل کشور انتظار دارم در این شرایط بحرانی کشور 
به داد این پروژه درمانی که با انجام تشریفات اداری 
ساده می تواند پاسخگوی نیازهای درمانی و بهداشتی 

مردم باشد، برسند.
وی اذعان داشت: اکنون منتظر نتیجه جلسات هستیم 
تا شرکت مادر تخصصی عمران شهرهای جدید با انتقال 
سند به نام شهرداری شهر جدید هشتگرد مقدمات تأیید 
نقشه ها و دریافت موافقت اصولی فراهم شود و با تأیید 
عملکرد توسط ناظرین دانشگاه علوم پزشکی مراحل 

نهایی پروژه برای افتتاح و راه اندازی انجام گیرد.
گفتنی است کلنگ زنی بیمارستان شهر جدید هشتگرد 
به سال 1371 باز می گردد و در سال 1393 بر اساس 
قراردادی با شهرداری شهر جدید هشتگرد، شرکت رهساز 

گستر مهر ساخت و تکمیل آن را بر عهده می گیرد.

گردشگری

دریچه

با تغییر کاربری »برج سفید مهرشهر« به هتل؛  

البرز پایتخت گردشگری می شود

نابودی کرونا در انتظار همت مسئولان استان البرز

مسکن خارج از گود

سیدفرشاد فیض آبادی

 خبرنگار
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فرهنگی
سینماحقیقتِ چهاردهم، آنلاین برگزار می شود

بین المللی  جشنواره  چهاردهمین  سیاستگذاری  شورای  جلسه  نخستین  در 
»سینماحقیقت«، اعضای شورا بر ضرورت برگزاری این رویداد حتی در قالب 

پلت فرم های آنلاین تاکید کردند.

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛ 

»هفت مقدس« و هنر هفتگانه

هفت یک عدد مقدس نزد ایرانیان است و از این رو در 
هنرها و داستان های اساطیری 7 همواره تقدسی خاص 

داشته است.
7 آسمان، 7 شهر عشق، 7 اقلیم و حالا هنر هفتم که به 

نظر 6 بخش اول را هنر هفتم تکمیل کرده است.
هنر حس دلپذیری است که مهم ترین عامل در شکل گیری 
آن  تخیل است که وقتی با احساس هنرمند عجین می 
گردد، به شکل واقعی نمایان می شود.اما در مشاهده آثار 
هنری اولین موردی که از آن درک می گردد، احساس 
هنرمند است که این درک در افراد مختلف، متفاوت است 
و به همین دلیل، هر بیننده ای برداشت متفاوتی از آثار 

هنری دارد.
هنر در زبان فارسی، ریشه سانسکریتی دارد که از دو بخش 
»سو« و »نر« تشکیل شده است و به مرور زمان »سو« به 
»هو« و بعد به »ه« تغییر یافت و واژه »هنر« ایجاد شد. 
امروزه در دنیا از »هفت هنر« نام برده اند که توانسته لذت 
را در زندگی مردم خلق و افزایش دهد که به اختصار به 

شرح ذیل می باشد:

- هنر اول- هنر موسیقی

هنر شنیداری است که گوش آن ها را می شنود و باعث 
ایجاد ارتباط و درک مفاهیم نانوشته است. زمانی که انسان 
ها از شنیدن صدای جریان آب، باران و پرندگان لذت می 
بردند، درک اولیه این هنر، در انسان شکل گرفت و به مرور، 
با افزایش این درک، هنر موسیقی گسترش یافت و آلات 
موسیقی ایجاد شد و موسیقیدان ها و آهنگسازان بزرگی پا 

به عرصه هنر گذاشتند .

- هنر دوم- حرکات نمایش

این هنر زمانی شکل گرفت که انسان ها دریافتند برای 
درک بهتر یک مفهوم، می توانند از حرکات بدن نیز کمک 
بگیرند. مثلا برای بیان حالات عرفانی و روحانی به سماع و 
رقص پرداختند و یا برای ایجاد جوی مفرح، دریافتند که با 
انجام حرکات آکروباتیک در سیرک ها، لذت بیشتری ایجاد 
خواهند کرد؛ هدف هنر دوم، نزدیکی هر چه بیشتر روح با 

جسم بیننده است .

- هنر سوم- هنر های ترسیمی

وقتی انسان ها دریافتند که برای ثبت یک لذت دیداری 

می توان آنرا ترسیم کرد، پایه ی هنر سوم بنا نهاده شد. 
و  شد  ترسیم  مختلف  زوایای  از  نظر  و  ایده  یک  پس 
احساسات مختلف را به معرض نمایش گذاشت. هنرهایی 
چون نقاشی، خطاطی و طراحی و بعدها عکاسی را تحت 

لوای خود گرفت.

- هنر چهارم- هنرهای تجسمی

زمانی که تخیلات و تجسمات انسان، راهی برای شکل 
گیری و لمس شدن پیدا کرد؛ این هنر در قالب مجسمه 
سازی متبلور گشت. و بعدها هنرهایی چون شیشه گری، 
معماری و دکوراسیون هم به آن پیوست. وسعت قلمرو 
هنرهای تجسمی موجب شده، که از مهم ترین ارکان هنری 

محسوب شود.

- هنر پنجم- هنر ادبی

در این مرحله انسان ها دریافتند که از طریق نوشتن با 
یکدیگر ارتباط برقرار کنند، پس اندیشه های زیبا و عمیقی 
را توسط خوب نوشتن به اشتراک گذاشتن و هنرمندانی در 
قالب نویسندگان، داستان نویسان، شاعران و روزنامه نگاران 
شکل گرفتند. قابل ذکر است این هنر در میان ایرانیان 
محبوبیت بسیاری یافت، به طور مثال زمانی که داستان 
شیرین و فرهاد نظامی گنجوی نوشته شد، اندک کسی 
به هنر سنگ تراشی فرهاد )هنر تجسمی( اندیشید و آن 
را مورد تقدیر و ستایش قرار داد، اما همگی از همان دوره، 

هنر سخنوری و ادبی نظامی را ستوده ایم.

- هنر ششم- هنر نمایشی

این هنر مشابه هنر دوم است اما بر پایه حرکات فیزیکی 
شکل گرفته است که می تواند بدون آهنگ و موسیقی 
ایجاد گردد. همانند تئاتر، اجرای نمایشنامه و... که البته 
در این هنرها، زمان و مکان نمایش برای تماشاگران حائز 

اهمیت است.

- هنر هفتم- سینما

که توانسته همه شش هنر قبلی را پوشش دهد، عمر 
طولانی ندارد اما به راستی شکل تکامل یافته هنرهای قبلی 
را می توان در آن به وضوح دید و احساسات و لذات مثبت 
و منفی را با شدت بیشتر، در آن حس کرد. گروهی نیز 
معتقدند که قدرتمندترین هنر شناخته شده بشر، سینما 

است.
خاتمه آنکه؛ گرچه چنین دسته بندی در تاریخ هنر مرسوم 
و متداول بوده است ولی با توجه به وسعت و تنوع آثار 
هنری در عصر حاضر، نمی توان مرزبندی مشخصی بین 
هنرها ایجاد کرد و دسته بندی متمایز شده برای آن ها در 
نظر گرفت. چرا که هر کدام از آن ها، از دل دیگری متولد 
خواهد شد و این قدرت تخیل یک هنرمند است که آن را 

ایجاد و سپس خلق و به »اثر« تبدیل می کند.

مکثیادداشت

در پروژه کنجکاوبرانگیز »گوچی« به کارگردانی »ریدلی اسکات«؛

پاچینو و دنیرو باز هم در کنار هم

مراسم جوایز »تونی« هم مجازی برگزار می شود

ریدلی اسکات فهرست بازیگران فیلم بعدی اش را با پیوستن 
رابرت دنیرو، آل پاچینو، جرد لتو، آدام درایور، جک هیوستون و 

ریو کارنی کامل کرد.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ددلاین، گرچه ریدلی اسکات 
هنوز فیلمبرداری درام تاریخی »آخرین دوئل« خود را به پایان 
نبرده، اما دارد ستارگان برجسته ای را برای فیلم بعدی اش انتخاب 

می کند.
شنیده شده رابرت دنیرو، آل پاچینو، آدام درایور، جرد لتو، جک 
هیوستون و ریو کارنی قرار است به فیلم بعدی اسکات یعنی 
»گوچی« بپیوندند و به این منظور در حال مذاکره با استودیو 

ام جی ام هستند.
تاکنون تنها لیدی گاگا برای ایفای نقش پاتریسیا رجانی، همسر 
سابق مائوریزیو گوچی که نوه گوچی طراح مد ایتالیایی بود 
انتخاب شده است. وی در قتل مائوریزیو روی پلکان جلوی 
دفترش در سال ۱۹۹۵ نقش داشت و در نهایت به ۱۸ سال زندان 

محکوم شد و سال ۲۰۱۶ از زندان آزاد شد.
این نخستین پروژه لیدی گاگا پس از بازی در فیلم »ستاره ای 
متولد شده است« محسوب می شود که در برابر بردلی کوپر در 

 »Shallow« سال ۲۰۱۸ در آن نقش آفرینی کرد و برای آن با ترانه
برنده اسکار شد.

ام جی ام در ماه آوریل امتیاز ساخت فیلم »گوچی« را به دست 
آورد تا تولید آن را پس از ساخته شدن »آخرین دوئل« شروع کند. 

فیلمبرداری این فیلم از هفته آینده شروع می شود.
از مدت ها پیش جیانینا اسکات همسر ریدلی اسکات قصد 
داشت تا فیلمی سینمایی درباره سرنوشت خانواده گوچی به 
عنوان یکی از مشهورترین خانواده های طراح مد و قتل نوه این 

طراح مد ایتالیایی بسازد.
همسر اسکات خود تهیه کننده و بازیگر است و بیش از همه با 
ایفای نقش همسر ماکسیموس که راسل کرو نقش وی را در 

فیلم »گلادیاتور« ایفا کرد شناخته می شود.
جدیدترین فیلم ریدلی اسکات »همه پول های دنیا« درباره زندگی 
گتی و درامی درباره آدم ربایی نوه وی بود که نامزدی اسکار را برای 

بازی کریستوفر پلامر در نقش گتی دریافت کرد.
فیلمنامه »گوچی« را روبرتو بنتیوینا با افتباس از کتاب »خانه 
گوچی« نوشته است. ریدلی اسکات و همسرش تهیه کننده این 

فیلم هستند.

مراسم اهدای جوایز تونی ۲۰۲۰ هم پاییز امسال به صورت مجازی 
برگزار می شود.

به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ورایتی، برگزارکنندگان جوایز 
تونی اعلام کردند قصد دارند این مراسم را که پاییز امسال برگزار 

می شود، به صورت مجازی برگزار کنند.
هفتاد و چهارمین دوره اهدای جوایز سالانه تونی که قرار بود ۷ 
ژوئن در سالن موسیقی »رادیو سیتی« برگزار شود، به دلیل پاندمی 
کرونا به تعویق افتاد. این در حالی است که فصل تئاتری برادوی 

۲۰۲۰-۲۰۱۹ از ماه مارس به دلیل شیوع کرونا تعطیل شد.
هنوز پلتفرم های چگونگی برگزار شب مراسم اعلام نشده اما گفته 

شده به زودی اعلام می شود.
در بیانیه مشترکی که از سوی رییس لیگ برادوی و مدیرعامل 
تئاترهای آمریکا که برادوی هم بخشی از آن است منتشر شده، 

آمده که این فصل تعطیل شده پر از نمایش های فوق العاده بود 
که شایسته است به آن ها توجه شود.

در این بیانیه که روز جمعه منتشر شد آمده است: ما هیجان زده 
هستیم که نه تنها راهی برای گرامیداشت هنرمندان مان و 
دستاوردهای باورنکردنی آن ها در این فصل پیدا کنیم بلکه 
بتوانیم موجب اعتلای همه جامعه تئاتری شویم و به دنیا نشان 
دهیم که چه چیزی خانواده برادوی را در این شرایط دشوار اینقدر 
خاص می سازد. نمایش باید ادامه پیدا کند؛ مهم نیست چگونه، 

اما می شود.
با خاموش شدن چراغ های تئاترها، ۱۶ نمایش فصل امسال به 
طور کلی اجرا نشدند و نیمی از آن ها تنها یک پیش نمایش 

داشتند.
هنوز اعلام نشده این مراسم چه زمانی برگزار می شود.

آنلاین

لیلا نجات رسولی

 روزنامه نگار و کارشناس هنری
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ورزشی
باشگاه های سری آ ایتالیا به دنبال جذب »گلنوش خسروی«

براساس تایید »گلنوش خسروی«، وی از سوی باشگاه های سری آ ایتالیا پیشنهاداتی دریافت کرده و در 
صورت فراهم شدن شرایط، ادامه فوتبال خود را در این کشور پیگیری خواهد کرد. وی سال گذشته با 

امضای قراردادی دو ساله با تیم کوناک اسپور، به لیگ برتر ترکیه پیوست.

»شادی مهینی«:

میزبان مقدماتی قهرمانی آسیا 
مشخص نیست

مقدماتی  مسابقات  گفت:  دختران  فوتبال  تیم  سرمربی 
قهرمانی آسیا در فررودین ۱۴۰۰ برگزار می شود و میزبان این 

رقابت ها هنوز مشخص نیست.
به گزارش »دنیای هوادار« به نقل از ایرنا، »شادی مهینی« روز 
گذشته با اعلام این خبر اظهار داشت: در آبان سال گذشته در 
سیمنار کنفدراسیون فوتبال آسیا شرکت کردم که همان جا 
تاریخ مسابقات مقدماتی قهرمانی آسیا مشخص شد و قرار 
است در فروردین ۱۴۰۰ برگزار شود. به همین دلیل برنامه خود 
را به فدراسیون دادیم و باید دوباره استعدادیابی و از نو کار را 
شروع می کردیم. به همین دلیل برنامه ها باید از آذر ماه شروع 

می شد اما به خاطر بحران کرونا شرایط تغییر کرد.
وی افزود: در تیر ماه امسال نیز برنامه یکساله ای را برای 
برگزاری اردوها به فدراسیون فوتبال دادیم. این برنامه باید از 
طریق کمیته فنی و مجوز وزارت ورزش اجرا شود. مرحله دوم 
مسابقات پسران در رده های ۱۶، ۱۹ و ۲۰ سال به زودی برگزار 
می شود. با توجه به امکاناتی که داریم اولویت برگزاری اردوها 

با تیم پسران بود و الان در اردو هستند.
دلیل  به  امسال  کرد:  عنوان  دختران  فوتبال  تیم  سرمربی 
بحران کرونا نتوانستیم جشنواره استعدادیابی را برگزار کنیم. 
همه ساله و در شهریور ماه این جشنواره برگزار می شود و از 
اردیبهشت استان ها درگیر جشنواره در شهرستان ها  و بعد 

منتخب استان بودند.
وی ادامه داد: سال گذشته در المپیاد ملی یکصد بازیکن 
انتخاب شدند و در نهایت  ۴۰ نفر را به تیم دعوت کردیم و از 
میان آنان ۱۸ بازیکن را به تورنمنت کافا بردیم. ۶۰ بازیکن در 
اردوی تیم دیده نشدند و اولین اقدام این است که این تعداد 
را بازبینی کنیم و از میان آنان و بازیکنان قبلی رقابتی برگزار و 
بهترین ها را برای مسابقات در پیش رو انتخاب کنیم. از طرف 
ای اف سی هم هنوز اطلاعیه ای در خصوص تعویق یا لغو 
مسابقات نیامده است. مسابقات مقدماتی قهرمانی آسیا هر 
۲ سال یکبار و میزبان آن ۲ ماه قبل از مسابقات با قرعه کشی 

مشخص می شود.
مهینی خاطرنشان کرد: تاریخ اردوهای انتخابی، آماده سازی 
و بدن سازی در همه رده های سنی فوتبال را از مرداد ماه 
مشخص کردیم اما هنوز تایید نشده است. به خاطر کرونا 
را  تیم های محدودی  رعایت کنیم  را  پروتکل ها  مجبوریم 
می توانیم به اردو بفرستیم. اولویت با تیم پسران است که مهر 
یا آبان امسال به مسابقات مقدماتی قهرمانی آسیا اعزام دارند.

امیدوارم شرایط  کرد:  عنوان  دختران  فوتبال  تیم  سرمربی 
مربیگری  کار  برسد. ۲۲ سال  پایان  به  زود  بحرانی خیلی 
انجام می دهم و هیچ سالی مثل امسال نبود که تابستان 
بیکاری داشته باشم.  امیدوارم همه چیز عادی شود و دور از 
فوتبال نمانیم و اکنون با این وضعیت خلا بزرگی را احساس 
می کنیم. برای ما هم از لحاظ جسمی و روحی هرگز خوب 

نیست.

لیگ برتر با همه فراز و نشیب هایش به پایان رسید و 
تلخی و شیرینی های هم مثل همیشه به همراه داشت که 

جزو ذات فوتبال است.

کار بزرگ سازمان لیگ

اول از همه باید به سازمان لیگ تبریک و خداقوت گغت 
که بعد از بحران جهانی کرونا تسلیم فشارها نشد و قرص 
و محکم ایستاد تا لیگ را به پایان برساند. آن هایی که  
مخالف ادامه لیگ برتر بودند امروز هم چهره خندان دارند و 
هم گریان که در ادامه به بررسی شرایط برخی از آن ها در 

ایستگاه پایانی لیگ نوزدهم خواهیم پرداخت:

استقلال و مجیدی انتها یا ابتدای راه!؟

استقلال امروز خیلی خوشحال است که با وجود مخالفت 
هایشان لیگ ادامه یافت تا هم با شایستگی سهمیه آسیا 
را به دست آورد و هم در این گیر و دار چند ستاره خود را 
احیا کرد که از آن جمله اند مهدی قائدی و شیخ دیاباته 
که در کلاسی فراتر از فوتبال ایران نشان داد و هم اینکه 
مربی جوانش فرهاد مجیدی را محکی جدی زد و امروز با 
کارنامه ای که مجیدی برجای گذاشته جای شک و شبهه 
نیست که آبی پوشان می توانند تصمیم عاقلانه ای بگیرند. 
یا هزینه پخته شدن مجیدی را بپردازند و او را حداقل سه 
فصل نگه دارند که البته این مهم بسته به نیمه نهایی جام 

حذفی در وهله اول و قهرمانی در این جام دارد.
دربی حذفی؛ تیغه دولبه برای فرهاد

دربی جام حذفی برای مجیدی تیغ دولبه است. اگر از 
سد پرسپولیس عبور کند هم خودش به خودباوری بیشتر 
می رسد و هم اینکه استقلال نمی تواند به راحتی از او 
برای فصل آتی بگذرد. اگر هم شکست بخورد که بهانه 
خوبی دست مدیریت است تا به فکر یکی دیگر باشد که 
با قانون جدید عدم جذب مربی خارجی از سوی تیم های 
ایرانی اکنون بهتر از مجیدی ندارند و ما هم معتقدیم باید 

مجیدی را حفظ کنند و اگر از وی حمایت کنند به هر حال 
آینده از آن این مربی جوان خواهد بود. باید تا شبِ پنجم 

شهریورماه صبر کنیم.

تراکتور و سپاهان مدعیان مغموم!

تیم های تراکتور و سپاهان مغموم ترین مدعیانی هستند 
که به مراتب بیش از استقلال و پر سپولیس هزینه کردند 
ولی درست در یک سوم پایانی لیگ که بحران کرونا شروع 
شد آن ها به جد مخالف ادامه لیگ بودند؛ درست مثل 
استقلال اما نگرانی این دو تیم بی دلیل نبود چون اوضاع 
آشفته خود را می دانستند و اگر لیگ را تعطیل می کردند 
توجیه خوبی برای مدیران ارشد خود داشتند ولی حالا باید 
شاهد دگرگونی در تمام ارکان دو باشگاه باشیم هرچند 
سپاهان به لحاظ تشکیلاتی می تواند سریع به حالت عادی 
برگردد ولی وضعیت تراکتور نامشخص است. آن هم با بریز 

و بپاش های آنچنانی اش...

فولاد آسیایی بهترین اتفاق لیگ

حضور فولاد در بالای جدول و آسیایی شدن این نماینده 
استان خوزستان اتفاق مبارکی است و تبریک باید گفت 
به مجموعه کارگری فولاد و خوشحالیم که خوزستانی ها 
دوباره پس از چند سال در لیگ قهرمانان نماینده دارند و 

انشالله از این فرصت استفاده لازم را ببرند.

بقای پیکان با گرشاسبی و جای خالی فرکی

بقای پیکان در لیگ برتر هم از دیگر اتفاقات خوب لیگ 
برتر بود. پیکان بالای نیم قرن سابقه در فوتبال ایران دارد 
و جزو اولین مجموعه های کارگری است که ورزش را به 
صورت حرفه ای با اسلوب مشخص پایه ریزی کرد و اگر 
این تیم به دسته پایین سقوط می کرد ضربات روحی 
و روانی بالایی بر هزاران کارگر و خانواده های آن ها به 
با پیکان عجین هستند وارد می شد. اول از همه باید 
یاد کنیم از حسین آقا فرکی که انصافا جزو سلامت ترین 
مربیان و کارآمدترین آن هاست. حسین فرکی در این 
سال ها هر باشگاهی بود فصل اول را مدارا کرده و در فصل 
دوم به قهرمانی لیگ برتر رسیده است. فولاد و سپاهان 
دو نمونه واضح و دم دست هستند که با فرکی قهرمان 
شدند. در تفکر این مربی پیشکسوت و سلامت محور برای 
پیکان نیز همین بود. فصل قبل که از نیمه ها وارد شد 
را به هر شکل گذراند و این فصل باوجودی که دستش 

خالی بود و مدیریت نتوانست در خط حمله و میانی دو 
یا سه مهره قابل اعتماد را بگیرد ولی فرکی این توان را 
داشت. که پیکان را به جمع سه تیم بالای جدول برساند 
ولی خیلی بدشانسی در نیم فصل آوردند و چند بازی برده 
را در آخرهای بازی بیا مساوی عوض کردند و یک گروه 
معدودی از بازیکنان هم با او نبودند و دلشان جای دیگری 
بود ضمن اینکه مدیریت شیعیی آنقدر قاطع نبود که تحت 
تاثیر عوامل خارجی مثل دلال ها و افرادی که سهمی برای 
خود قائلند نباشد کاری که فرکی هرگز نتوانسته با آن کنار 
بیاید و در نهایت شیعی و فرکی از هم جدا شدند و چیزی 
نگذشت که شیعی هم کنار گذاشته شد. گرشاسبی که به 
پیکان آمد چندبار تاکید کرد که حسین فرکی از سالم ترین 
و بهترین مربیان داخلی است و ای کاش وقتی من آمدم 
فرمی نرفته بود! و فرکی هم جایی همین را تکرار کرد که 
اگر آقای گرشاسبی زودتر می آمد الان می توانستیم به 
نیمه دوم جدول چشم داشته باشیم. در هر حال مدیریت 
گرشاسبی جواب داد بدون آنکه در چند هفته پایانی اسیر 
جنجال مافیای دلالی رسانه و داوری شود. او با خود اعتماد 
و خودباوری را آورد و یک سرپرست کاملا مطمئن و سالم 
و کاربلد مثل محمدرضا طهماسبی را کنار کمالوند داشت 
و برخی عوامل منفی را قیچی کرد و مزد تفکر سلامت و 
مدیریت خوب خود را گرفت. پیکان با گرشاسبی فصل آتی 
می تواند یکی از مدعیان باید اگر مدیریت کلان پیکان 

دچار تغییرات نشود.

دلالان چه برسر جنوبی ها آوردند؟!

برای جنوبی ها هم باید مرثیه خواند که هر دو نماینده خود 
را از دست دادند و این چیزی نیست جز حاکمیت دلالیسم 
زیاده خواه در پارسم جم و شهرداری بوشهر. شاهین یا 
ای  و  ماست  فوتبال  داران  ریشه  جزو  بوشهر  شهرداری 
کاش مدیران دو باشگاه به جای استفاده مکرر از مربیان 
جورواجور و بازیکنان اشباع شده بیشتر به نیروهای بومی 
توجه می کردند. اما تغییرات پی در پی و نفوذ دلال ها و 
رمال ها و دعانویس ها که البته در تمام پیکره فوتبال نفوذ 
کرده و در جنوب بیشتر مردم خونگرم بوشهر و شهر جم را 

از یک اتفاق بزرگ و سازنده محروم کرد.
و  باشد  سایرین  برای  عبرتی  درس  ها  این  امیدواریم 
همچنین نمایندگان ما در لیگ قهرمانان آسیا امسال 
طلسم ناکامی ها را بشکنند و جام قهرمانی لیگ قهرمانان 

را به ایران بیاورند.

دیدگاه

»دنیای هوادار« بررسی می کند؛

پایان لیگ نوزدهم با نمره 10!
به امید طلسم شکنی در آسیا

فوتبال زنان

سیدرضا فیض آبادی

 نویسنده و روزنامه نگار
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صادقانه و بی تعارف می گویم که بزرگداشت پنج سالگی 
خبرفردیس را بهانه قرار دادیم تا برای چند ساعت هم که 
شده باهم باشیم، تا شاید از خستگی و جدایی ناشی از 
کرونا در چند ماه اخیر که مثل چند سال طاقت فرسا سپری 

شده را تا حدی قابل تحمل تر کنیم.
راستش وقتی جناب آقای تیموری مدیر مسئول دنیای 
هوادار که نیازی به معرفی ایشان نیست، حسب لطف 
و محبت خود از من خواست مطلبی درباره دورهمی و 
گرامیداشت پنج سالگی خبرفردیس برای چاپ در دنیای 
هوادار تهیه کنم، فرصت را غنیمت شمرده و بر خود واجب 
دانستم از همه بزرگواران و همکاران گرانقدر رسانه ای 
که افتخار دادند در مجتمع فرهنگی و پذیرایی باغ گردو 
فردیس میزبانشان باشیم، صمیمانه قدردانی کرده و تاکید 
کنم جای سایر عزیزانی که فرصت حضور نیافته بودند، سبز 

سبز بود.
البته برای ثبت و یادبود آن شب و آن دورهمی، همچون 
سالهای پیش بطور مفصل همراه با عکس در خبرفردیس به 
آن خواهیم پرداخت، اما اکنون لازم است تاکید کنم که ما 
بعد از چند ماه فضای کرونازده نهایت سعی خود را کردیم 
تا با ایجاد فرصت دیدار دوباره از نزدیک، لحظه ها و ساعاتی 
خوش و توام با آرامش را برای همکاران و مسئولان مهیا 
لذا ضمن طلب بخشش بخاطر هرگونه کاستی  کنیم، 
احتمالی، امیدواریم همه عزیزان این دورهمی را با یاد و 

خاطره ای شیرین و دلچسب ترک کرده باشند.
ناگفته نماند که شرح جزییات رعایت بهداشت اعم از 
کنترل با تب سنج، فاصله گذاری، تحویل ماسک به همه 
میهمانان، ژل و مایع ضدعفونی، استفاده از ظروف یکبار، 
اتاقک ضدعفونی در بدو ورود، همچنین ضدعفونی فضای 
داخل مجتمع با دو دستگاه پرتابل با گاز اوزن و... در 

این مجال اندک نمی گنجد، لیکن اهالی فرهیخته رسانه 
دستکم به عنوان نمونه نشان دادند که برگزاری دورهمی 
با رعایت پروتکل های بهداشتی میسر و امکان پذیر است.
واقعیت این است که گرامیداشت خبرفردیس که پنج سال 
پیش همزمان با روزهای مصادف با روز خبرنگار متولد و 
منتشر شد، به رسم هر ساله ما تبدیل شده است، لیکن 
باوجود اینکه کرونا امسال همه مناسبت ها از جمله روز 
خبرنگار را تحت تاثیر قرار داده بود، تصمیم گرفتیم برای 
تجدید و تقویت دوستی ها و همدلی ها با رعایت دقیق 
پروتکل های بهداشتی این سالگرد و دورهمی را برگزار کنیم 
که استقبال و حضور 110 تن از مدیران مسئول، دبیران، 
سردبیران، خبرنگاران و عکاسان خبری در این دورهمی خود 
گواه آشکاری از شوق و اشتیاق و نیز احساس مشترک 
دلتنگی اهالی رسانه استان و شهرستان نسبت به این 

جدایی اجباری بود.
 جدا از همکاران رسانه ای، حضور مسئولان و شخصیت 
هایی چون امام جمعه محبوب فردیس، مدیرکل بانوان 
و خانواده استانداری البرز که همزمان سرپرستی اداره کل 
سیاسی و انتخابات و تقسیمات کشوری استاندار البرز را 
هم برعهده دارد، مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی استان 

و معاون فرهنگی و مطبوعایی ایشان، فرمانده انتظامی 
شهرستان، سرپرست شهرداری فردیس، شهردار منتخب 
فردیس، برخی اعضای شورای شهر فردیس، مدیرعامل 
خانه مطبوعات البرز، مدیرعامل انجمن حمایت از زندانیان، 
برخی اعضای هیات رییسه اتاق اصناف فردیس و بعضی 
از روسای اتحادیه صنفی این شهرستان و شمار دیگری از 
مسئولان و مدیران در این محفل دوستانه از دیگر جلوه 
های ارزشمند و دلگرم کننده و قوت قلبی برای فعالان 
عرصه اطلاع رسانی و آگاهی بخشی بود که صمیمانه از 

تک تک این عزیزان سپاسگزاریم.
خلاصه اینکه بسیاری از بزرگان، مسئولان و اهالی رسانه 
استان و شهرستان به انحا مختلف حضوری، تلفنی و ارسال 
پیام سرشار از عشق و محبت، مجموعه ما اعم از خانواده 
و دیگر همکاران پرتلاشمان را مورد لطف و مهربانی قرار 
داده اند که ضمن تشکر و قدردانی از مهرورزی همه آنان، 
به نمایندگی از طرف مجموعه رسانه ای خبرفردیس اعلام 
می کنم که تحفه سبز و محفل درویشانه ای برای شما 
خوبان بود، چراکه یک یک شما بزرگواران را لایق بهترین 
ها می دانیم. با امید به محو کرونا و تکرار دورهمی ها و 

خاطره ها...
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